
 

 

TJØRNEGÅRDSKOLEN          

      

DAGSORDEN SKOLEBESTYRELSESMØDE  
Onsdag d. 3.9.2024 
KL. 17:00 – 19:00 Der serveres en let anretning under mødet.  
 
 

 
Indkaldt  
  

  

  

  

  

  

  

  

  

Forældrerepræsentanter: Isabel Blanco, Anne-
Mette Dinsen Schjødt 
Ann-Sofie Halskov, Amina Shamayeva, Pernille van 
Kleef, Daniel Andreasen; Andreas Knorr 
Søndergaard 
 
Erhvervsrepræsentanter:  
Sheymaa Mayyassi, Camilla Sonne Wellendorf 
 
Suppleanter: Nina Levinsky Thorsboe 
 
Elever: Agnes 7.X, Ümmü 9.X, Valentino 7.X 
 
Medarbejdere:   
Jacob Højfeldt Lentz og Iwona Zalecka-
Ohlendorff (pædagog) 
Ledelse:   
Annette Rasmussen (skoleleder) 
Rasmus Enemark (Viceskoleleder og leder af 
afdeling 2) 
Maj Dresler Jansen (Leder af afdeling 1 og SFO) 
 

Afbud  
  

  

  

  

  
Fraværende  

Nina 
Anne-Mette 
Amina 

  

  

  

  
 Jacob 
 

  

  

  

Møde- 
leder  

 Pernille 
  
Referent  

  
Rasmus  

Ca. tid  Punkt  Referat         
17:00  
17:02  

1. Godkendelsespunkt.  
Godkendelse af dagsorden v./Pernille 
  

 Godkendt. 

17:02- 
17:05 

2. Godkendelsespunkt 
 Referat 2.5.24 v./Pernille 

 

Godkendt. 



 

 

17:05- 
17:10 

3. Eventuelt Isabel har brug for hjælp til cykeltyveri. 

Elev fra 5. årgang har fået stjålet en cykel i 

sidste uge, og en elev fra 8. klasse blev set 

kørende væk med en cykel. 

Ledelsen skriver ud på Aula om, at alle 

skal have deres cykler låst, og vi kontakter 

skolens SSP betjent igen. 

 
17.10- 
17:20 

4. Orienteringspunkt fra skoleledelsen. 
v./AR, RE, MDJ 
 

 Personalenyt v/alle 

 Det nye skoleår og morgensang hver 
mandag v/Annette 

 Informationsaften for kommende 
distriktselever v/Maj 
 

 Evt. 
 

 

Maj informerede om ny 

pædagogmedhjælper i SFO´en, samt om to 

nye lærere der er ansat fra den 1. august. 

 

Annette informerede om morgensang hver 

mandag morgen i Tjørnegårdshallen, for 

alle skolens elever. Der vil blive sat en 

postkasse op, så elever kan komme med 

forslag til sange der skal synges. Andreas 

roste initiativet, og har oplevet en glad 

datter, der gerne vil synge sangene højt 

derhjemme efterfølgende. 

Maj informerede om informationsaftenen 

på mandag, hvor forældrene vil blive vist 

rundt på skolen og se forskellige 

værksteder. 

 

17:20- 
17:30 

5. Orienteringspunkt fra SB Formand 
v/Pernille 

 Årsberetning 23/24 

 Årshjul 

 Møde d. 10.10 24 

 Arbejdsgrupper status  
 
 

 

Pernille informerede om årsberetningen, 

hvor det er aftalt at lave en kort og præcis 

kommunikation til alle forældre. Der vil 

blive lavet en video og et kort skriv, der 

bliver lagt ud på Aula ultimo september. 

 

Pernille informerede også om et forslag til 

årshjul. Annette kom med den lille rettelse 

til årshjulet, at der kun laves APV hver 

tredje år. 

 

Der er almindeligt SB møde den 10. 

oktober, da dialogforum mødet er rykket til 

november. På mødet 10. oktober vil der 

være afbud fra Ann-Sofie.  

17:30- 
17:35 

6. Beslutningspunkt 
Sagsfremstilling:  
Princip for mobiltelefoner og smartwatches til 
endelig godkendelse. Jf. Bilag v/Rasmus  

 

Princippet blev godkendt. 



 

 
 

 
 

17:35- 
17:45 

7. Beslutningspunkt 
Sagsfremstilling:  
Årshjul jf. bilag v/ Pernille 
 

 

Årshjulet blev godkendt. 

17:45- 
18:00 

8. Orienteringspunkt 
Sagsfremstilling: Stærke almene fællesskaber 
Orientering om de indsatser, skolen iværksætter i 
forhold til børn med forskellige behov og dermed 
deltagelsesmuligheder for alle v/Annette 
 
 

 

Annette informerede om, at vores 

ansøgning om indførelse af såkaldte 

mellemrum på Tjørnegårdskolen endnu 

ikke er godkendt, men forventeligt bliver 

det inden længe. Vi er på Tjørnegårdskolen 

gået i gang med at have elever i disse 

mellemrum, også kaldet mellemformer, 

timer hvor enkelte elever kan få særlig 

støtte i den undervisning de ellers ville 

have haft. Denne støtte kan gives på 

forskellige måder, hvor eleverne det 

handler om vil få et individuelt skema. 

Eleverne er stadig primært tilknyttet deres 

stamklasse. Dette inspireret af blandt andet 

flere besøg på Skolen på Bülowsvej, hvor 

både ledelse og inklusionsteam har været 

på besøg. Annette informerede desuden 

om årgangskonferencer, hvor alle elever 

bliver vendt blandt de ansatte to gange om 

året. 

Alle vejlederne og inklusionsteamet får en 

videreuddannelse og dermed et 

kompetenceløft i forhold til arbejdet med 

mellemrum. 

18:00 – 
18: 15 

Pause og spisning  

 

18:15- 
18:40 

9. Beslutningspunkt  
Sagsfremstilling: 
Skolen fik i juni måned en forespørgsel fra forældre 
i nuværende 1. b, om det var muligt, at forældrene 
selv kunne finansiere et køleskab til klassen. Der 
har været køleskabe i J-bygningen, som stammer 
fra dengang, bygningen blev brugt som SFO.  
Vi har tidligere på en lignede forespørgsel sagt nej 
med følgende forklaringer: 

 Energiforbruget (jo større jo flere 
køleskabe) 

 Rengøring af køleskabe 

 

Pernille informerede indledningsvist om 

beslutningspunktet.  

Annette supplerede med, at der er mange 

udfordringer med køleskabe til elever, 

særligt med rengøringen af disse, hvor det 

så er forældrene der skal hjælpe med at 

gøre det rent. 

 

Beslutningen bliver, at der ved næste møde 

kommer et forslag til et princip, hvor der 

ikke bliver købt flere køleskabe. Vi 

gennemgår de køleskabe der er, og vil kun 



 

 

 Reparation og flytning (ved lokaleskift) 
 
Vi har i stedet opfordret forældrene til at lægge et 
lille køleelement ved madkassen i de måneder, 
hvor der kan være behov herfor). v/Annette  
 
 

beholde de køleskabe der er i god stand, 

herunder kun køleskabe med energimærke 

A. 

18:40- 
18:50 

10. Orienteringspunkt  
Nyt fra elevrådet v/elevrepræsentanter 
 
 

 

Elevrådet har et stort ønske om bedre og 

flere aktiviteter i frikvartererne. Særligt nu 

hvor det er besluttet at inddrage 

telefonerne permanent i skoletiden. 

18:50 
19:00 

11. Punkter til næste møde 
 
 

 

 Datoer for forældremøder sendes 

ud til SB.  

 Punkt om årshjul 

 Tablets og kommunikation til 

forældre om brug af digitale 

devices. 

 Princip for brug af køleskabe på 

skolen. 

 Budget  

 


